
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 22. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného 
dne 21.1. 2021 

 
 

Přítomni: Vojtěch Rosina, Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, Josef Ředina, 

Jiří Hrouda, Anton Murárik, František Kraml 

 

Omluveni: 0  

 

Přítomní občané: P. Habada, R. Rosina, J. Králová 

                                                                       

Přítomno: 9 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Seznámení s rozpočtovým opatřením 12 /2020 

5. Diskuse 

 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem.  

 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Vojtěcha Rosinu a Kateřinu 

Schaffarzovou. Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad.  

 

 

ad 4/  

Seznámení s rozpočtovým opatřením 12 / 2020: 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtového opatření 12 /2020. 



ad 5/  

Diskuze: 

 

• Starosta seznámil ZO se 2 žádostmi P. Habady, které se týkají stavby Vodovodní a kanalizační 

přípojky pro dům č.p. 45 ve Škvořeticích: 

 

1. Žádost o souhlas vlastníka pozemku s navrženým stavebním záměrem. 

ZO se stavebním záměrem souhlasí. 

                                                                           Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

2. Žádost o souhlas vlastníka vodovodního řádu a kanalizace k připojení nemovitosti. 

ZO s napojením vodovodní a kanalizační přípojky souhlasí. 

                                                          Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

 

• Starosta seznámil ZO s předpokládaným průběhem Komplexních pozemkových úprav (KPÚ) 

extravilánu Škvořetic a Pacelic. Dle vyjádření odpovědné osoby Státního pozemkového úřadu by 

projednávání nových map mělo začít v průběhu dubna letošního roku. Vyjádřil naději, že pokud 

půjde vše hladce, mohly by být KPÚ dokončeny do konce letošního roku. Dokončení KPÚ je nutné 

k vytvoření nového Územního plánu Škvořetice, Pacelice, který zpracovává ing. arch. Z. Gottfried. 

 

• Stará telefonní ústředna (mlíčnice) – zbourat / nezbourat?  

ZO se rozhodlo otázku zahrnout do připravovaného Dotazníku pro občany Škvořetic a Pacelic. 

 

• Okna do hospody:  

Jelikož náklady na podzimní opravu střechy hospody díky velkému počtu dobrovolníků byly nižší 

než předpokládané, nabízí se možnost provést další nutné opravy: 

 

Dvoje západní okna jsou neopravitelná, je třeba je vyměnit za nová.  

Dvoje jižní okna by provizorně opravit šla. 

ZO se rozhodlo vyměnit všechna čtyři okna za nová. 

                                                                   Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

                                           

Podlaha do hospody: 

Linoleum v přední části hospody je za zenitem své životnosti. ZO se přiklání k jeho výměně, ale 

nejdříve je třeba požádat o více technologických (lino nebo vinyl) a cenových nabídek, aby bylo 

možné se odpovědně rozhodnout, kolik peněz obec jakožto správný hospodář do svého 

majetku=hospody ještě investuje. 

 

P.Habada: Proč nebyly výše zmíněné opravy obecní hospody zahrnuty v programu 22. 

zasedání ZO? 

ZO: Protože program zasedání ZO se připravuje a musí být vyvěšen týden předem. 

Projednání případných dalších oprav bylo tématem do diskuze k zamyšlení. ZO nevidí nic 

netransparentního na skutečnosti, že některé věci se řeší v rámci diskuze, od toho zasedání 

ZO jsou. 

 

• Venkovní fitness-stroje: Někteří občané se ptali na možnost pořízení venkovních fitness-strojů. 

ZO se rozhodlo otázku zahrnout do připravovaného Dotazníku pro občany Škvořetic a Pacelic. 

 

• Koupaliště za Stárkou: 

V plánu je dovyřezání náletů na březích a odbahnění koupaliště. Koupaliště by se mělo využívat 

primárně ke koupání. 

Na příští zasedání ZO starosta připraví podklady, aby ZO mohlo rozhodnout, kolik peněz je obec 

v budoucnu ochotna investovat do úprav koupaliště. 

 



• F.Kraml navrhl, abychom pomohli občanům starších 80 let s registrací na očkování proti chřipce 

Covid 19, případně pomoci i s dopravou do očkovacího centra. Obec (starosta) obejde občany, 

kterých se to týká, a nabídne jim pomoc. 

 

• Dotazník pro občany Škvořetic a Pacelic: 

V. Rosina připravil krátký dotazník, ve kterém budou občané moci vyjádřit svůj názor na věci 

týkajících se společných obecních zájmů.  

 

Dotazník bude - umístěn na webových stránkách obce 

                        - poslán INFO mailem 

                        - 1 výtisk bude vložen do Bubeníčka 

                        - další výtisky budou k dispozici v krámu  u Katky nebo na OÚ  

 

                                                

 

 

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


